

Press Release

Directorate of Communication

Ref: 186b09

Tel. +33 3 88 41 25 60

Fax +33 3 88 41 39 11

Internet: www.coe.int

e-mail: pressunit@coe.int



47 member States

Albania
Andorra
Armenia
Austria
Azerbaijan
Belgium
Bosnia and Herzegovina
Bulgaria
Croatia
Cyprus
Czech Republic
Denmark
Estonia
Finland
France
Georgia
Germany
Greece
Hungary
Iceland
Ireland
Italy
Latvia
Liechtenstein
Lithuania
Luxembourg
Malta
Moldova
Monaco
Montenegro
Netherlands
Norway
Poland
Portugal
Romania
Russia
San Marino
Serbia
Slovakia
Slovenia
Spain
Sweden
Switzerland
"The former Yugoslav
Republic of
Macedonia"
Turkey
Ukraine
United Kingdom

Germany ratifies Council of Europe Cybercrime Convention

Strasbourg, 09.03.2009 – Germany today ratified the Council of Europe Convention on Cybercrime, the only legally-binding treaty existing in this field.

Since it was adopted in 2001, the [Convention](#) has been signed by 46 countries, 24 of which have also ratified it. Costa Rica, the Dominican Republic, Mexico and the Philippines have been invited to accede.

Germany's ratification comes just before the opening in Strasbourg of an annual conference on cybercrime (10-11 March), focusing this year on the criminalisation of child pornography and related obligations of Internet access providers, training to combat cybercrime, and tracking criminal monetary transactions on the Internet.

More information on the conference and on the Council of Europe's work against cybercrime can be found at www.coe.int/cybercrime and in our [thematic file](#).

Press contact : Estelle Steiner, tel. +33 (0)3 88 41 33 35, mobile +33 6 08 46 01 57, estelle.steiner@coe.int

L'Allemagne ratifie la Convention du Conseil de l'Europe sur la cybercriminalité

Strasbourg, 09.03.2009 – L'Allemagne a ratifié aujourd'hui la Convention du Conseil de l'Europe sur la cybercriminalité, seul traité international contraignant en la matière.

Depuis son adoption en 2001, la [Convention](#) a été signée par 46 pays, 24 d'entre eux l'ayant également ratifiée. Le Costa Rica, la République dominicaine, le Mexique et les Philippines ont aussi été invités à y adhérer.

La ratification par l'Allemagne intervient à la veille de l'ouverture, à Strasbourg, de la conférence sur la cybercriminalité (10-11 mars) consacrée, cette année, à la criminalisation de la pédopornographie et aux obligations des fournisseurs d'accès Internet en la matière, à la formation sur la cybercriminalité et au suivi de l'argent du crime sur le Web.

Pour plus d'informations sur la conférence et les travaux du Conseil de l'Europe dans le domaine de la cybercriminalité, voir www.coe.int/cybercrime ainsi que notre [dossier thématique](#).

Contact presse : Estelle Steiner, tél. +33 (0)3 88 41 33 35, mobile +33 6 08 46 01 57, estelle.steiner@coe.int

To receive our press releases by e-mail, contact: Council.of.Europe.Press@coe.int

A political organisation set up in 1949, the Council of Europe works to promote democracy and human rights continent-wide. It also develops common responses to social, cultural and legal challenges in its 47 member states.